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Styrets arbeid Hans Petter Lindstad, styreleder

Valgresultatet i 2023 ga Ullensaker Høyre en betydelig seier. Takket være målrettet innsats, sterk dedikasjon 
og solid støtte fra våre medlemmer og støttespillere, lyktes vi i å vinne innbyggernes tillit. Dette har ført til at vi 
nå er tilbake i posisjon i kommunen, og vi har den ære av å inneha rollen som varaordfører.

STYREMØTER OG SAMARBEID

Etter valget har vi fortsatt vårt arbeid med stort engasjement i styremøter og gjennom samarbeid med våre partnere. Vi er 
fast besluttet på å realisere de målene og løftene vi ga i valgkampen. I tett samarbeid med våre kolleger i kommunestyret 
jobber vi for å sikre best mulige tjenester for våre innbyggere.

VÅRT ARBEID

Vi har en klar visjon for utviklingen av Ullensaker. Blant våre prioriteringer er forbedring av infrastruktur, styrking av 
utdanningstilbudet, bedre helsevesen og implementering av nødvendige miljøtiltak. Vi jobber kontinuerlig for å omsette disse 
planene i konkrete resultater.

STYREMØTER

Vårt første styremøte for 2023 ble avholdt den 12. desember 2023. Det nye styret konstituerte seg og vi besluttet å evaluere 
året som hadde gått og valgkampen. Gjennom året har vi hatt totalt 10 styremøter hvor viktige saker er blitt behandlet, og vi
har planlagt aktiviteter som styrker partiets arbeid lokalt.



VIKEN HØYRE – AKERSHUS HØYRE

Som kjent ble Viken fylkeskommune vedtatt nedlagt av Stortinget, og Akershus fylkeskommune ble gjenopprettet fra 1. januar 
2024. Det siste møtet i Viken Høyres fylkesstyre, hvor nedleggelsen ble vedtatt, fant sted den 20. november 2023.

I 2023 har Ullensaker Høyre vært representert i Viken Høyres organer, herunder fylkesstyret. Den 23. november 2023 ble 
stiftelsesmøtet for Akershus Høyre med tilhørende organer avholdt. Videre ble årsmøtet i Akershus Høyre avholdt den 10. februar 
2024, hvor følgende representanter fra Ullensaker Høyre deltok: Hans Petter Lindstad (foreningsleder), Lars Dahl Berge 
(fylkestingsgruppen), Willy Kvilten (gruppeleder), Børre Lien Hansen (varaordfører), Lene Haakonsen (kommunestyregruppen), 
May-Anne Brand (Senior Høyre).

NOMINASJON TIL STORTINGSVALGET 2025

Den 25. september 2024 gjennomførte Ullensaker Høyre prøvenominasjon på Frivilligsentralen på Jessheim. 
Nominasjonskomiteen for Akershus Høyre avholder det endelige nominasjonsmøtet i Lillestrøm den 21. november 2024, hvor 
Ullensaker Høyre kan stille med 14 delegater.

STOR TAKK!

Vi vil takke våre medlemmer og støttespillere for deres utrettelige innsats og engasjement gjennom året. Uten deres tro på vårt 
parti og arbeid, ville vi ikke ha oppnådd resultatene.

Med ydmykhet og ansvar ser vi frem til å fortsette å tjene Ullensakers innbyggere på best mulig måte.

Styret i Ullensaker Høyre

https://hoyre.no/ullensaker/vare-folk/?committee=ullensaker-hoyre-foreningsstyret


Ullensaker i økonomisk omstilling Børre Lien Hansen, varaordfører

Ullensaker har i mange år balansert på stramme budsjetter. Befolkningsvekst har gitt oss økte krav 
til tjenester som skole, helse og omsorg, samtidig som tilskudd fra staten har vært utilstrekkelige.

Kommunene pålegges stadig nye krevende oppgaver, uten at tilstrekkelig finansiering følger med. Kommunenes 
inntekter siste årene økt med ca. 1,2 - 1,3% mens utgiftene har økt med ca. 3,4 - 3,5%. Sykefraværet har økt 
med 13 prosent på landsbasis siden 2017. 

Kommunenes skatteinntekter har sunket og det oppleves som urimelig og uforståelig at staten fjerner eller 
kraftig reduserer veksttilskuddet i inntektsmodellen.

Kommunene har et ansvar for å levere gode og forsvarlige tjenester, men det krever en finansieringsmodell som 
reflekterer de faktiske behovene vi står overfor. Inntektsmodellens oppgave er å sikre en rettferdig fordeling av 
ressurser mellom kommunene, men den står overfor betydelige utfordringer i dag. 

Derfor ble det en tøff start på denne 4 årsperioden. De første 6 månedene av 2024 gikk nettopp til 
omstillingsprosessen i Ullensaker kommune. Resultatet av denne prosessen ble omlegging av 
ledelsesstrukturen, hvor 40 stillinger ble omstilt. Effekten av denne prosessen er 20 mill. i 2024 og hele 140 mill. 
i løpet av perioden 24-27.  Alle kommunale ansatte som var berørt av denne omstillingsprosessen fikk tilbud om 
ny stilling.

Omstillingsprosessen har vært tøff og tidkrevende, men Ullensaker Høyre har jobbet hardt og målrettet for å få 
gjennomslag for hva vi har lovet våre velgere.



#valgløfterVi leverer!



Ungt Entreprenørskap

• Vi har etablert fullskala programmer 

på alle barne- og ungdomsskolene 

i Ullensaker.
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UngJobb Barnehager

• Enorm suksess! 340 ungdommer 

søkte på sommerjobb og vi klarte å 

etablere 165 jobber. Neste år må vi 

jobbe enda tettere med lokalt 

næringsliv, slik at vi kan øke til 200 

jobber sommeren 2025

• Full barnehagedekningen
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Kultur

• Kommunen har kjøpt Sundbytunet

som skal bli en kulturattraksjon og 

et sosialt flerbrukssted

• Samarbeid med Forvaret om 

Trandumskogen for å markere 80 

år siden krigen og 400 års jubileet 

for Hæren 

4

Samferdsel Bevaring og sentrumsutvikling

• Vi er i dialog for å opprette 

autonome bussruter rundt 

Jessheim sentrum, til Oslo lufthavn 

og næringsparken

• Nå blir det planfritt kryss for tog og 

fotgjengere på Nordby stasjon

• Vi styrker bevaringstrianglet ved å 

bevare og restaurere det gamle 

huset mellom bankbygget og 

Sundbytunet

• Vi har godkjent oppstart av 

sentrumshotell med konferanse-

fasilister
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ULLENSAKER 

• Vi har etablert Ullensaker næringsforum og vi har 
startet ukentlige bedriftsbesøk. Varaordfører 
besøker offentlige og private foreninger.

• Vi har inngått flere avtaler mellom offentlige, private 
og ideelle organisasjoner; Sjuern vs Fontenehuset, 
kommunen vs Lovisenberg (LHL) og 
Gardermoakademiet.

• Vi har fryst eiendomsskatt på næring og 
eiendomsskatt på bolig er ikke aktuelt. 

• God helse hele livet ivaretas nå i planprosesser og 
igangsettelser.

• Tett samarbeid med idretten med fokus på 
forbedringer.

• Byplan på høring 



Jessheim

• Levende byliv og aktivt næringsliv der vi trapper 

ned eiendomsskatt på næring, åpnet 

Næringsforeningen og godkjent igangsettelse av 

rådhusplassen

• Styrket Fontenehuset

• Ved et godt regionalt samarbeidet har vi nå en 

fagskole på Jessheim, Gardermoakademiet

• Vi har startet prosessen med 

omsorg/demenslandby

• Prosessen er i gang med å finne områder for nye 

flerbrukshaller og fotballflater



Kløfta

• Aldersvennlig Kløfta der vi har opprettet 

frivilligsentralen, støtter Kløfta Vel, ser på 

utbyggingsmuligheter for Kløfta bo- og 

aktivitetssenter

• Bua til Kløfta er vedtatt, men vi har dessverre ikke 

funnet en driver.

• Butikk på Borgen, meklingsmøter med 

statsforvalter. Utbygger har flyttet gangvei og jobbet 

med støysoner.

• Vi jobber aktivt for bedre kollektivtilbud for Borgen 

og er i diskusjon med VY og ser på alternative 

løsninger med 16 setere fra TAXI.



Algarheim

• Vi har tatt i bruk gymsalen og venter på en 

utredning vedr. bassenget. Bomberommet er ikke 

lenger et lager.

• Løypekjørerne fikk mer penger denne sesongen

• Konsentrert bosetting av innbyggere med alvorlige 

rus utfordringer og psykiatrilidelser på Algarheim er 

stoppet. Bosettingen vil bli spredt i hele kommunen 

og noen boliger er allerede etablert på Mogreina. 



Nordkisa

• Gang og sykkelvei langs Hauersetervegen er 

vedtatt og igangsettes våren 2025.

• Skoletomta er nå lagt ut for salg.

• Vi jobber med Hauerseter IL for i hjelpe til med 

maskinparken. Ullensaker skytterlag har åpnet med 

miljøvennlig kulefangere.



Mogreina

• Risebru vedtatt skal restaureres.

• Har jobbet aktivt for å fremskynde gang- og 

sykkelveg Østi – Mogreina. Ligger nå som prioritet 

2 etter Bakke – Hilton.

• Innfris innsigelsene blir det nye arbeidsplasser på 

«Herlige Hersjøen». Samt industriområde på andre 

siden av vegen er godkjent. 



Kommunestyregruppen Willy Kvilten, gruppeleder

Høyre gjorde et godt valg i Ullensaker i 2023, og kommunestyregruppen består nå av ti 

representanter. Vi er en fin blanding av erfarne politikere og nye politikere som er sultne på å 

gjennomføre god Høyre-politikk.  

Vi har flere sentrale posisjoner i kommunen gjennom å ha varaordfører, leder Hovedutvalg for oppvekst (HO) og 

leder Hovedutvalg for teknisk, idrett og kultur (HTIK). Vi har også to plasser i Formannskapet (FSK). Våre politikere 

er flinke til å stille i møtene, men ved de få forfallene vi har hatt, så har vi hatt dyktige vararepresentanter som har 

steppet inn.

Vi har hatt gruppemøter før hvert møte i hovedutvalgene og Administrasjonsutvalget, Formannskapet og 

Kommunestyret. Det betyr at det har vært politisk møte en til to kvelder hver uke siden oppstarten. Vi har i 

hovedsak hatt fysiske møter dette første året, men vil nok benytte Teams mer etter hvert. Det har vært et fantastisk 

godt oppmøte på gruppemøtene, der mange av vararepresentantene også har stilt opp. Det har gitt oss gode 

diskusjoner, og en bred forankring mtp de politiske vedtakene vi har foreslått. 

Stemningen og samarbeidet i gruppen har vært god, og vi er flinke til å støtte hverandre både før og under møter. 

Det gjenstår fortsatt litt når det gjelder å få de nye representantene til å bli trygge på talerstolen, men de forbedrer 

seg stadig.



Vi er allerede godt i gang med å gjennomføre det programmet vi gikk til valg på, og varaordfører har 

utarbeidet det første politiske regnskapet. Den økonomiske situasjonen i kommunen er krevende, og 

med utsikter til et stort merforbruk i 2024 har det vært vanskelig å gjøre de store grepene mtp Høyres 

hjertesaker, men vi tar steg for steg. Ett eksempel er Ung Jobb, der vi klarte å skaffe sommerjobb til 160 

ungdommer, noe som fikk oppmerksomhet i aviser og TV. 

Den økonomiske situasjonen i kommunen blir svært krevende også i 2025, men vi sitter i posisjon og har 

alle intensjoner om å lede kommunen på en ansvarlig måte innenfor de rammer vi har tilgjengelig. 

I Høyre liker vi å si at valgkampen for neste lokalvalg starter umiddelbart etter et valg, fordi det vi gjør i 

den daglige politikken er med på å definere oss som parti og gjør at innbyggerne vil stemme på oss. Jeg 

er optimistisk med tanke på fortsettelsen, og har tro på at vi framover skal sette et enda større preg på 

Ullensakerpolitikken. Vi har en plan om å øke synligheten vår gjennom økt aktivitet i sosiale medier og i 

lokalavisene. Som gruppeleder gleder jeg meg til fortsettelsen fordi jeg har en flott politikergjeng som har 

ståpåvilje og ønsker å gjøre en innsats for partiet.



Ullensaker Senior Høyre May Anne Brand, leder

Ullensaker Senior Høyre har gjennomført flere endringer og aktiviteter det siste året, med et aktivt styre og engasjerte 
medlemmer som bidrar til kommunepolitikken og eldreomsorgen.

Ullensaker Senior Høyre har valgt nytt styre bestående av Halldis Helleberg, Dag Schøyen (nestleder), Inge Margrethe Bergh og
leder May Anne Brand. Styret er valgt for to år, med neste valg i november 2025. Vi har månedlige styremøter og vil ha 
gjennomført ni møter innen årets slutt. Vi er en av få lokallag med egen seniorgruppe på Romerike og holder åpne 
medlemsmøter hver måned.

I kommunestyreperioden har Senior Høyre representasjon i kommunestyret, helse- og omsorgsutvalget, skattetakstnemnda og 
viltnemnda. Vi ønsker å vise at eldre besitter verdifull erfaring og kunnskap som gagner kommunen, spesielt innen eldreomsorg
og et aldersvennlig samfunn.

Senior Høyre har 37 betalende medlemmer, og på Ullensaker Høyres medlemsliste er det 55 medlemmer over 62 år. Vi deltar 
også aktivt i Akershus Senior Høyre og har representasjon i Akershus Høyre Næringsforum. Vi oppfordrer flere lokallag til å s tarte 
egne seniorgrupper.

Våre møter holdes første tirsdag i måneden på biblioteket “Det levende rom”. Til tross for variabelt oppmøte etter pandemien,
satser vi på gode foredragsholdere og samfunnsaktuelle temaer.

Vi har hatt flere vellykkede møter i år, inkludert foredrag om Jessheim videregående skole, Foreningen Norden, og seniorpolit ikk. 
Fremtidige møter inkluderer temaer som eldreomsorg og energi- og miljøpolitikk.

Leder og medlemmer deltar aktivt på konferanser og møter i regi av Akershus Senior Høyre og Oslo Senior Høyre. Budsjettet vår t 
har blitt økt til 10 000 kr i 2024, og vi er takknemlige for denne støtten



Fylkestinget Lars Berge, fraksjonsleder i Komite for finans og organisasjon

Akershus fylkeskommune har nå hatt sitt første driftsår etter Viken, med et fylkesråd som består av Høyre, Frp, 
Venstre og Krf, ledet av fylkesrådsleder Anette Solli. Høyre har tre av sju fylkesråd, herunder fylkesrådsleder, 
fylkesråd for skole (opplæring og kompetanse) og samferdsel. 

Fokus er å bygge et sterkt Akershus. Oslopakke 3 har blitt mer balansert mellom Oslo og Akershus, men statsbudsjettet for 2025 
viser utfordringer etter reverseringen av regionreformen. Staten følger opp for Troms og Finnmark, men lar fylkene som tidligere
var Viken, bære kostnadene.

Høyres fylkestingsgruppe er ny til parlamentarisme i posisjon, etter å ha opplevd det i opposisjon i Viken. Samtidig har Høyre 
fått flere nye ordførere og varaordførere i fylket. Det interne engasjementet rundt fylkeskommunens planer er positivt, og 
planarbeidet som ikke ble vedtatt i Viken, videreføres nå i Akershus og andre fylker. Samarbeidet og kommunikasjonen i Høyre 
på Romerike, særlig om planstrategi, er viktig. Viktige temaer i planarbeidet er samferdsel, arealplanlegging, forebyggende helse 
og Oslofjorden.

Enkeltsaker har direkte påvirket Ullensaker, som lokaliseringen av Fagskolen i Viken på Romerike. Det er viktig at alle i 
Ullensaker samarbeider for å presentere kommunen som en god vert for en høyere utdanningsinstitusjon. Fagskolen og 
fylkestinget vil trolig verdsette lokalt næringslivs engasjement. Saken behandles i Akershus og omtales i fylkesrådets plattform. 
Ullensaker må fortsette sitt aktive arbeid i prosessen, noe som også vil støtte utviklingen av høyere utdanning i regionen.

Etableringen av nytt hovedkontor for Akershus fylke kan påvirke Romerike, der Lillestrøm er nevnt som et mulig alternativ. Så
langt er ingen saker fremmet i Akershus, men dette viser viktigheten av godt samarbeid mellom nabokommuner for å sikre gode 
løsninger når vedtak skal fattes. Flere steder i Akershus viser nå interesse.



Kvinneforum Mette Knutsen

Gjennom aktiv deltakelse i Høyres og Akershus Høyres Kvinneforum, arbeides det målrettet med 
nettverksbygging, erfaringsdeling fra interne og eksterne foredragsholdere, og et sterkt fokus på kvinners 
interesser.

Året startet med solid representasjon fra Ullensaker Høyres kvinner på Høyres Kvinneforums høstkonferanse, som ble avholdt på
Høyres Hus i Oslo. Sammen med 150 andre engasjerte kvinner fra Høyre deltok, Lene Kathrine Håkonsen, Anne-Stine Roskvaag, Eva 
Løntjern og Rikke Lindstrøm, i en fullspekket agenda med spennende foredrag og temaer som skole og kompetanse, kvinnehelse, 
internasjonal likestilling og kvinners rolle i EU.

I løpet av det siste året har Akershus Høyres Kvinneforum etablert en sterk og dynamisk gruppe, med Cecilie Lindgren fra Asker Høyre 
som leder. Forumet har gjennomført jevnlige møter, der foreningene har delt erfaringer og aktiviteter. Ullensakers kvinnepoli tiske 
representant deltar i møtene.

I august 2024 arrangerte Akershus Høyres Kvinneforum en stor konferanse, hvor Ullensaker Høyre var representert med Ingrid M.
Ulheim og Mette Knutsen. Konferansen hadde et innholdsrikt program som dekket aktuelle temaer innen internasjonal politikk og
justisfeltet, inkludert europeisk samarbeid, presidentvalget i USA, utviklingen i Norden, justispolitikk, forebygging av ungdomskriminalitet 
og erfaringer fra Asker velferdslab. Avslutningsvis bidro Kari Sofie Bjørnsen, gruppeleder for Akershus Høyres fylkestinggruppe, med en 
engasjerende oppsummering.

På kvinnedagen 8. mars markerte Ullensaker Høyre dagen ved å rette søkelyset på betydningen av forskning på kvinnekroppen, med 
følgende budskap på sosiale medier:

"2,8 millioner kvinnekropper i Norge står klare for forskning – hvor lenge må de vente? Forskning og tverrfaglig kunnskap om 
kvinnekroppen og kvinnehelse må prioriteres høyt på den politiske agendaen. Derfor ønsker Høyre en egen stortingsmelding om 
kvinnehelse og helse i et kjønnsperspektiv."



Et mer bærekraftig Norge
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